
Onlines generalforsamling referat
01.03.2023

Referenter Tidspunkt

Anders Robstad & Robin Lund Sadun 16.45 - 17.45

Magnus Ouren & Johannes Meldal 17.45 - 19.15

Henrik Horten Hegli & Carolina Gunnesdal 19.15 - 20.15

Ingeborg Elly Skori-Holm & Sondre Stokke 20.15 - 21.15

Njål Sørland & Milla Weium 21.15 - 22.15

Cathrine Libæk & Helena Skants 22.15 - 23.15

22.45 - 23.45

23.45 - 00.45

00.45 - 01.45

01.45 - 02.45

I = Innlegg

R = Replikk

SR = Svarreplikk

S = Svar

! = Saksopplysning

Q = Spørsmål



___________________ ___________________
Trondheim, 07. Mars 2023 Trondheim, 07. Mars 2023

Carolina Gunnesdal, Leder av Online Ida Matre, Nestleder av Online

Carolina Gunnesdal

Carolina Gunnesdal

Carolina Gunnesdal



Administrativt

[16:37] Velkommen v/leder

Et par velkommende ord.

[16:38] Valg av ordstyrer
Foreslås:

● Brynjar Morka Mæhlum
● Iselin Skjølås

Godkjent ved akklamasjon.

[16:40] Valg av referenter
● Referenter bestående av komitéledere og styremedlemmer.

○ Se liste innledningsvis.

Godkjent ved akklamasjon.

[16:41] Valg av tellekorps
● Hanna Lunne
● Thomas Hasvold

Godkjent ved akklamasjon.

[16:41] Gjennomgang av tegnsetting
● Bruk av ark
● Innlegg: 1 min maks
● Replikk: 30 sek maks
● Saksopplysning

[16:43] Godkjenning av gjester
● Ingen gjester.

[16:43] Godkjenning av talerett
● Ingen gjester.



[16:43] Godkjenning av forretningsorden
● Godkjent ved akklamasjon.

[16:44] Godkjenning av stemmeberettigede
● 2 stk som kommer for sent:

○ Maiken Lie
○ Cathrine Libæk

78 stk med stemmerett under generalforsamlingen.

Godkjent ved akklamasjon.

[16:45] Godkjenning av dagsorden
● Godkjent ved akklamasjon.

[16:45] Godkjenning av referat fra 19. Oktober 2022
● Godkjent ved akklamasjon.

[16:45] Godkjenning av innkalling
● Godkjent ved akklamasjon.

[16:46] Godkjenning av saksliste
● Godkjent ved akklamasjon.

[16:46] Gjennomgang av stemmesystem
● Bruker vedtatt.no.

[16:46] Registrering i stemmesystem
● Alle er registrert allerede.

[16:47] Prøvevotering

Forklares at det vil bli begrenset tid på reelle voteringer. Går videre etter to som ikke
stemmer. Det oppklares. Alle fikk stemt.



Årsberetning for Online og samarbeidspartnere

[16:53] Hovedstyret

Generelt:
- Gjennomført økonomi- og vedtekstkveld.
- Delt ut særskilt utmerkelse x5
- Deltatt på ledelseskurs sammen med Backlog og Støttehjulet
- Gjennomført “Den nødvendige samtalen” for tillitsvalgte med Sit
- Tatt opp velkom 23
- Tatt opp ITEX 23
- Fått ned instagram-retningslinjer som komiteene skal følge
- Hatt søppelplukking sammen med IE
- Gjennomført trivselsundersøkelse
- Lagt ned nye rutiner for å bedre koordinere arrangementer i kalenderen
- Utarbeidet  en samarbeidsavtale med datakameratene jentelaget
- Rebrandet økonomi og vedtekts-kveld. Fortsetter arbeidet med dette til høsten
- Deltatt på FIF-møte på høstsemesteret

Samarbeid med andre:
- Deltatt på møter med IE
- Deltatt på 2x semestermøte med IDI.
- Deltatt på linjeledermøter hver måned.
- Representert på diverse jubileum, revyer og gallaer.

Studentpolitikk:
- Gjennomført plan for å forbedre arealene på A-blokka og gjort endringer for å prøve

å forbedre det igjen
- Startet dialog med IDI angående bruken av alle rommene på a-blokka til saltider
-

Sosialt og kos
- Laget julekalender.
- Sendt julekort til linjeforeninger, samarbeidspartnere og fler.

[16:54] Debug

● I høst tok vi opp to nye medlemmer, i vår tar vi opp flere
● Ferdigstilt ny artikkel til OW
● Dokumentert saksbehandlingsprotokoller
● Har jobbet med å forbedre varslingsskjemaet
● Planlagt ny nominasjonsbasert opptaksvariant til Debug



[16:55] Arrangementskomiteen
● De nye medlemmene har kommet godt inn i gruppa!
● Generelt har de fleste arrangementene vært fra gjennomført, hadde en case med

medbrakt drikke på Rockheim og dårlig oppførsel på noen arrangementer. Sendt ut
mail om dette og håper at folk forstår alvoret med at vi får dårlig forhold til lokaler i
fremtiden.

● Miljøtiltak, prøvd å ta mindre buss til arrangementer og mindre fysisk plakater, men
dette er noe vi må jobbe mer med fremover.

Vår 2023
● Åre
● Maskeradeball
● Paint n sip
● Rave
● Cava
● Quiz
● Bar til bar
● Veldedighetsfest
● Samarbeidsarrangement med TIHLDE og Abakus
● Hybel til hybel
● Komiteseminar
● Havet
● Utmatrikulering 3. og 5. klasse
● Immatrikuleringsball 2023

[16:56] Bank- og økonomikomiteen
Komitespesifikt:

● Får/har fått 7 nye medlemmer
● Totalt 18 aktive i en overgangsperiode
● Revyen skal få egen økonomiansvarlig inn i bankom i løpet av våren

Økonomispesifikt:
● Revidert, regnskapsført og bankavstemt alle kontoer for 2022
● Revidert Abakus
● 300 kjøp er gjort siden forrige genfors
● 136 fakturaer er sendt siden forrige genfors

Bærekraftig:
● Bankom har funnet en måte komiteene kan kjøpe brukt på som er godkjent som

føring i regnskapet, metoden er ikke brukt enda, men den finnes

[16:57] Bedriftskomiteen
● Gjennomført suppleringsopptak v23, tok opp tre nye medlemmer.
● Planlagt Oslotur( 21-25.februar).
● Signert ny kaffeavtale med Netlight.



● Planlagt og gjennomført bedriftsarrangementer: (9 bedarr)
● Støttet Kid under 1 arrangement.
● Skaffet bedriftsannonser til Offline.
● Vært med på planleggingen og gjennomførelsen av Tech Talks.
● Signert ny Uka avtale i forbindelse med LS og ser på avtale med Sit gjennom LS.
● Skaffet sponsorpremier til veldedighetsfest.
● Begynt planleggingen av høstens arrangementer.
● Gjennomført fellesmøte med fag og kurs komiteen.
● Begynt å sponsoravtaler til fadderukene, veldedighetsløp og revy.
● Lagt ut 46 stillingsannonser siden forrige generalforsamling.
● Miljøtiltak: Ingen buss til arrangement og revidert kaffeavtalen der vi ser på

mulighetene for å kutte bruken av engangskopper og erstatte det med
gjenbrukbarekopper sponset av Netlight.

[16:58] Drifts- og utviklingskomiteen
● Fortsetter å utvikle nye OW, hvor arrangementer, nye dashbordet, profil og

bedriftsiden begynner å ta form.
● Vi har gått over til å bruke mer Scrum.
● Første år hvor OW ikke krasjer på Åre.
● Miljøtiltak sikret en bedre bruk av skytjenester og slette ubrukte eller mindre brukte

tjenester.

[16:58] Fag- og kurskomiteen
● Planlagt/gjennomført 8 bedriftskurs
● Planlegger 3 eksamenskurs
● planlegger 2 ikke-bedriftskurs
● Planlegger lightning talks
● Hatt fellesmøte med bedkom
● Bidratt til arrangering av Tech Talks
● Bookingrunde workshop
● Begynt å planlegge høstens kurs
● Planlagt Oslotur denne våren
● Miljøtiltak: Prøver å redusere å leie buss, heller gå, eventuelt kollektivt.

[16:59] Profil- og aviskomiteen
● Plakatbestillinger
● Offline

○ Sluppet 2 utgaver
● Nettredaksjon

○ 1 nettartikkel
● Årbok



○ Tatt bilde av alle komiteer
● Merch

○ Holdt merchkonkurranse
● SoMe

○ Laget Slack med 3 prokomrepresentanter
● Miljø

○ Kortreist merch for mindre klimaavtrykk

[16:59] Trivselskomiteen
Overordnet Totalt er vi 16 aktive medlemmer, og 1 aktiv pang.

● Arrangementer - Vaffelsteking - vi tenker å ha det som en ting 2 ganger hvert
semester

● Valentines - delte ut roser på valentines
● Strikkekveld
● Vors før arrkom arrangementer
● Prøver å få til lunsjlounge annenhver uke
● Prøver å få litt mer kultur for "ute"-arrangementer som grilling, tur og overnattingstur

ute.

Workshop i starten av semesteret der vi har planlagt arrangementer og diskutert hvordan vi
kan unngå så mye svinn i kiosken. Opprettet et bedre system for å unngå svinn i kiosken slik
at vi kan kartlegge hva som faktisk går ut på dato og hva som eventuelt blir stjelt.

Også har vi nylig kjøpt inn støvsuger til kontoret for å holde sofaen ren og pen.

[17:00] Backlog
● Tatt opp 5 nye medlemmer
● Har bestemt oss å fokusere på følgende arrangementer:

○ Rydde i boden
○ Komitékickoff
○ Hundekos i eksamensperioden
○ Kurs for komiteledere og styret
○ Organisere kollokviegrupper

● Vi jobber med 3 prosjekter:
○ Autobank

■ Fortsetter å jobbe med digitaliseringen av bankom
■ Tar opp nye medlemmer fortløpende.

○ Revy
■ Har fortsatt som mål å få til revy i starten av 2024.



■ Midt i prosessen av å etablere et revystyre.
■ Deltatt på revyarrangementer og hatt god dialog med mange andre

revyer for å få tips og råd til Onlines første revy.
○ Maraton

■ Har akkurat startet med mål om at så mange som mulig i Online løper
halv eller hel maraton til høsten for veldedighet.

■ Startet planlegging av samarbeid med OIL om løpetreninger, prokom
om merch, arrkom om etterfest og appkom om egen nettside.

● Miljøvennlighet:
○ Ikke arrangert så mye siden komiteen har vært i oppstartsfasen, så blir mer

aktuelt fremover.
○ På arrangementet kickoff så returnerte vi varer vi ikke brukte og gjenbrukte

det som lå i boden før vi kjøpte nytt.

[17:01] Applikasjonskomiteen
● Komiteopptakssystem, Online App og Chrome extension begynner å ta form.
● Påbegynt oppdatering av Nibble.
● Sett på løsning å registrere oppmøte på arrangementer.
● Miljøtiltak: Gjenbrukt gammel elektronikk istedenfor å kjøpe nytt.

[17:02] Ekskursjonskomiteen 2023
● Reiser til Amsterdam, Zürich, Milano, Firenze, og Roma, 25. mars til 9. april
● Gjennomført flere dugnader, har en siste før avreise
● Har hatt flere innbetalinger til Ticket (reisebyrået)
● Vært med på planleggingen og gjennomførelsen av Tech Talks
● Sendt søknad til IE ang økonomisk støtte pr. deltaker
● Laget public Notion side med info om turen, og Slack for kommunikasjon med

deltakerne
● Foreløpige planer for turen:

○ Faglig uke: skal besøke universiteter, bedrifter, og museum
○ Kulturell uke: fotballkamp, vingård, og generell turisme

● Miljøtiltak: drar ikke til Asia:)

[17:03] Online IL
Siden sist generalforsamling har vi valgt ny leder og ny nestleder. Disse er Erik Menkin
Lysfjord og Karen Bakke. Økans i OIL har byttet stilling og vi må derfor bestemme oss for
nye ila et uke eller to.

Vi har vært på blåtur til Athen.



Når det kommer til arrangementer har vi hatt. - Padel x 2 - Pistolskyting - Buldring x 4 -
GoKart

[17:03] Realfagskjelleren
● Ferdigstilt oppussingsprosjektet mye takket være støtten fra Onlinefondet. Har fått et

utrolig stilig lysanlegg!
● Holdt ordinære fredagsåpninger hver fredag utenom eksamenstiden
● Hatt ekstra åpningner på lørdager med Quiz, temafester og slikt.
● Skal avholde egen generalforsamling 15. mars og velge nytt styre inkludert ny

kjellerkontakt i Online.

[17:04] Casual Gaming
● Årsmøter avholdt 5. mars 2022 og 11. februar 2023.
● Ikke avholdt StudLAN vår eller høst, samt veldig få spillkvelder og crewkvelder.
● Deltatt på ekstraordinært landsmøte i Norsk Digital Kultur, Regionstinget til Hyperion

Midt og Landstinget til Hyperion.
● Deltatt på spillkveld under Onlines jubileum i vår ("Kvelden før kvelden"), samt

interessegrupperouletten og en spillkveld under fadderukene.
● Deltatt på Den Fantastiske Spilldagen til Hyperion.
● Deltatt i planleggingen av Nidaros Spillfest, samt avholdt premiert CS-turnering på

Kultursenteret ISAK under festivalen.
● Deltatt med eget spillrom og turnering på Torucon.
● Deltatt på arrangement på Solsiden sammen med bl.a. Nidaros E-sport og Smash

Trondheim.
● Deltatt som gjester og crew på HordaLAN i Bergen/Sotra, for egen

kompetanseheving (2023).
● Lånt utstyr til BuvikLAN (Buvik Esport), Prototype LAN ( dataparty.gg), UKM Gaming,

The Gathering: Online (KANDU) og Skandia Cup (Bitfix Gaming-teltet) gjennom
2022.

● Lånt utstyr til BuvikLAN (Buvik Esport) gjennom 2023.
● Vedlikeholdt et permanent crew på rundt 10 personer.
● TrøndeLAN (hovedarrangement):
● Avholdt i Utleirahallen i høstferien, i samarbeid med bl.a. Bitfix Gaming, Smash

Trondheim, Norges Beste Gamer og AbaTek (Abakus).
● Sponset av bl.a. Trondheim kommune, NTNU, Telenor, SpareBank 1 SMN, Explo,

Temporal AS, Trønder-Avisa, Multicom og Elon, samt med utstyrslån fra bl.a. Tiller
VGS og Output (Online).

● Hadde 186 deltakere, forventet rundt 300 ved starten av planleggingen.
● Av deltakerene var 89% under 26 år (altså "barn og ungdom"), som treffer perfekt

med målgruppen vår på 15–25 år.
● Avholdt rundt 15 konkurranser med total premiepott på 40.000kr.
● Bedre mediaproduksjon gjennom livestream og scene ifm. utstyrsinvesteringer, intern

kompetanseheving og samarbeid med andre frivillige grupper/organisasjoner.
● Bedre samarbeid med komersielle aktører gjennom eksempelvis kioskavtaler og

stands.



● Slet med med crewmangel og delvis organiseringen av crewet, som førte til
forsinkelser i riggingen og gjennomføringen.

[17:04] Output
Høst 2022

Høsten 2023 gjennomførte Output fire konserter (Abakus immball, Online imball, Battel of
the Bands og Online julebord) og tok opp tre nye medlemmer.

Vår 2023

Våren 2023 startet med en åpen øving i F1 (arrangement på OW) som endte opp med at vi
fikk tre nye medlemmer. Videre har vi fortsatt å ha øvinger på AKKS, Buran som har blitt vårt
faste øvingslokale. Vi planlegger å spille minimum to konserter denne våren: CatchIDI
(allerede avholdt) og Battle of the Bands (semifinale og forhåpentligvis finale). Kommer
muligens til å avholde et arrangement for 5-årsjubiléet til Output (startet i 2018) men dette er
ikke planlagt i noe særlig detalj.

[17:05] Datakameratene FK
● Høsten 2022 har Datakameratene fått rekruttert flere nye medlemmer, det er også en

større andel spillere fra informatikk i år sammenlignet med i fjor.
● 11er-laget er godt i gang i studentligaen, og ligger foreløpig an til A-sluttspill for

vårsesongen.
● 7-er laget skal være åpent for alle, uansett nivå.
● Vi har arrangert lagfest for hele klubben i høst på LaBamba-kjelleren. Planlegger

også en ny lagfest nå på vårsesongen.

[17:05] Females in IT
● Ble komite på forrige generalforsamling
● Har arrangert blindbaking, julefilm, lunsj, trening, vin onsdag, feiring for at vi er

komite og eksamenslesing
● Workshop i starten av semesteret for å planlegge alle arrangement
● Miljøtiltak: generelt fokus på å ikke kaste mat etter arrangementer, kjøper ikke inn

unødvendig utstyr



Regnskap

[17:06] Gjennomgang av regnskap 2022
Gjennomgang av regnskap v/Henrik Horten Hegli:

● Appkom: -1 700 kr
● Arrkom: −445 783,28 kr

○ Q: Hva slags form for støtte er det snakk om?
■ Immball, julebord og annet. Kommer fra IDI.

○ Q: Hvor kan vi se støtten som inntekt?
■ Dette ligger på Hovedstyret sitt budsjett.

● Bankom: −39 787,88 kr
● Bedkom: 709 801,60 kr
● Dotkom: −72 180,99 kr
● Ekskom: 3 240,00 kr
● Fagkom: 254 686,47 kr

○ Q: Hvorfor er det forskjell i regnskapet vårt pga IT-dagene?
■ S: Vi tar betalt for deltagere, også betaler vi abakus.

● FeminIT: -14 919,78 kr
● Hovedstyret: 56 066,12 kr
● ITEX: 120 457,34 kr
● Jubkom: −185 397,69 kr
● OIL: −72 601,00 kr

○ Q: Hvorfor skal X-sport ligge under OIL?
■ S: Fordi det er det nærmeste vi har i regnskapet og x-sport ikke har

egen økans.
● Prokom: −18 997,56 kr
● Backlog: −44 579,31 kr

○ Q: Hva slags inntekter har backlog?
■ S: Støtte til FeminIT høstsen, før de hadde eget budsjett.

● Trikom: −186 579,46 kr
○ Q: Hvorfor så mye minus?

■ S: Nibble og støtte.
○ Q: Er det gjort noen tiltak for å forhindre dette?

■ S: Trikom jobber hardt for å motarbeide dette. Har allerede vist at det
er bedre på høst enn vår, og de ønsker å fortsette den trenden
fremover.

● Velkom: −72 859,09 kr
● Fondet: -34 270,48 kr

○ Q: Er det med i totale regnskapet og?
○ S: Ja.

● Online totalt: −45 404,99 kr
○ Q: Er det noen måte å vite reell differanse?

■ S: Om du ser bort fra Portugal og bedkom er vi 250k i pluss. Ganske i
stil med tidligere år, men litt rot rundt kreditering og årsskiftet. Vil gå
opp med forrige, og neste budsjett.



Saksforslag

[17:24] Saksforslag 01: Øke støtten til jubileum v/ Henrik Horten Hegli
Henrik Hegli presenterer:

● Vi ønsker å øke støtten til jubileet fra 20k til 50k siden alt er blitt dyrere.
● Det er allerede budsjettert for denne økte støtten. Dersom genfors ikke godkjenner

dette vil disse pengene havne i fondet og vi vil budsjettere med mindre støtte til
fondet neste år.

Spørsmål:
● Ingen.

Debatt:
● I: For dette forslaget. Dyrt å organisere jubileum. Jub-økans måtte jobbe kjempe

hardt for å forhindre store tap. Men også viktig å ha i mente at Online ikke alltid går i
pluss, da man ikke vet at man alltid vil gå i pluss i fremtiden.

● I: Jeg sitter med inntrykket av at det ofte kan være vanskelig å sette seg inn i de
summene som blir presentert. Jeg tenker at de som har kommet frem til disse
summene har god kontroll på vår økonomi, og stoler derfor på dette. Gir muligheten
for at jubileet blir bedre og kan inkludere alle sammen bedre.

● Vi ønsker å øke fordi banketten alene kosta over 400k. Som sagt er det derfor
ønskelig å bedre situasjonen for alle onlinere. Som det blir presisert er vi i en god
posisjon nå, men dersom man ser det er vanskeligere i fremtiden kan man alltids
senke den igjen.

Votering:
● Resultat: Godkjent ved akklamasjon.

5 min pause til 17:35,

[17:36] Saksforslag 02: Sette ned arbeidsgruppe for Onlines
organisasjonsstruktur v/ Anders Robstad og Robin Lund Sadun
Anders og Robin presenterer:

● Strukturen slik den er nå fører til dårlig kommunikasjon i foreningen. 8 komiteer har
ikke representasjon utenom nestleder. Terskelen øker for å ha kontakt med HSi
sammenlignet med de som har egen representasjon. Vi ønsker å setter ned en
arbeidsgruppe istedenfor at alle skal få egen representant fordi HS allerede er for
stort.



Spørsmål:
● I: Hvorfor gjennom genfors og ikke backlog?

○ S: Tvinger gjennom å måtte starte, kan absolutt gå gjennom backlog men det
er opp til neste HS.

● I: Hva konkret skjer om det her går gjennom?
○ S: Etterstrebe medlemmer som ikke bare er fra HS. Dette gjør at man kan få

flere vinklinger enn om det hadde vært løst kun gjennom HS.

Debatt:
● I: Veldig bra, strukturen til Online burde endres. Synes fortsatt det burde gått

gjennom backlog.
○ R: Viktig at Online får si sin mening, for om det hadde vært negativt innstilt til

forslaget så hadde det ikke vært noe vits for backlog å ta det.
● I: Synes det er fint.
● I: Jeg er for det, men er viktig å ikke gjenta det som skjedde sist det var en

arbeidsgruppe. God dialog med de forrige som gjorde det er viktig.
● I: Syntes det er fint å ha diskusjonen her først, da det treffer mange. Arbeidsgruppe

fører til mangfold, som er fint. Gresset er ikke alltid grønnere på andre siden, ha det i
mente. Fint å starte diskusjonen her.

[17:43] Stemmes over om Hilmir Straumland får tale og stemmerett, da han kom sent.

Votering:
● Godkjennes av forsamlingen ved akklamasjon.

[17:44] Saksforslag 03: Spesifisere arbeidsoppgaver rundt Tech Talks v/
Hanna Vestvik og Ida Matre
Hanna og Ida presenterer:

● Samarbeid mellom bedkom, ekskom og fagkom. Rollefordelingen utarbeides
gjennom en intensjonsavtale med Hovedstyret.

● Mangel på erfaringsoverføring har gjort det vanskelig å følge opp intensjonsavtalen.
● De som fikk ansvar for arrangeringen har allerede mye å gjøre i respektive verv.

Planleggingsfasen ble nedprioritert, føltes både hastet og uorganisert. Ble surr med
økonomien.

● Erfaringsskriv fra tidligere ekskom indikerer at dette har vært et problem før. Ytret et
ønske om at Tech Talks blir separert fra ekskom/ekstern gruppering.

Forslag:

Hovedstyret går gjennom intensjonsavtalen mellom Ekskursjonskomiteen Online og
Linjeforeningen Online, og gir en mer detaljert beskrivelse av ansvarsområdene for Tech
Talks. Arrangerende komiteer setter interne retningslinjer for hvilke ansvarsområder
komiteen har, både i planleggingen og gjennomførelsen av Tech Talks. Disse skal utarbeides
i samarbeid med Hovedstyret og de andre arrangerende komiteene.



Spørsmål:
● Ingen spørsmål fra forsamlingen.

Debatt:
● I: Helt enig, det var mye forvirring i høst. Går gjennom en avtale med bedre

erfaringsskriv vil hjelpe mye.

Votering:
● Saken godkjennes ved akklamasjon.



Vedtektsforslag

[17:48] Vedtektsforslag 01: Godkjenning av Backlogleder v/ Milla Weium
Milla presenterer:

● Bakgrunn:
○ I vedtektene under 4.2 Komiteer står det at alle komiteers lederkandidat, med

unntak av nodekomiteer, skal godkjennes på generalforsamlingen. I backlogs
vedtekter (4.2.8) står det at leder av backlog godkjennes av Hovedstyret.
Ettersom backlog stadig blir mer etablert som en komite på lik linje som de
andre komiteene ser vi det ikke nødvendig at backlog sin leder skal
godkjennes av Hovedstyret, mens andre komiteledere godkjennes på
generalforsamlingen.

● Forslag:
○ Fjerne “leder av backlog godkjennes av Hovedstyret” fra §4.2.8

Spørsmål
● Ingen spørsmål fra forsamlingen.

Debatt
● I: Syns det er en god ide!

Votering:
● Resultat: Forsamlingen godkjenner vedtektsforslaget ved akklamasjon.

[17:51] Vedtektsforslag 02: Backlogs medlemssammensetning v/ Milla
Weium
Milla presenterer:

● Bakgrunn
○ I vedtektene til backlog (4.2.8) står det at backlog skal primært (flertallet)

bestå av medlemmer som har hatt et aktivt verv i linjeforeningen i fire
semester. Dette er noe som henger igjen fra seniorkom sin struktur da
komiteen hovedsakelig bestod av medlemmer som var permittert fra sin
opprinnelige komite for å være med som medlem i seniorkom. Dette er noe vi
ønsker å endre slik at det ikke er lagt noen føringer eller krav på hvor mye
erfaring man må ha for å være med i backlog.

Spørsmål:
● Q: Vil det etterstrebes at komiteen har erfarne medlemmer?

○ S: Vi vil etterstrebe det, men ønsker ikke ha det festet i vedtektene.

Debatt:
● I: Gi mening når backlog har endret sin struktur. Sunt at de ikke må ha mange eldre

medlemmer. Har ikke veldig mye å si.
● I: Også veldig enig, er ingen andre komiteer med vedtektene som er nevnt - ser

ingen grunn til at backlog også skal ha dette.

Votering:



● Resultat: Forsamlingen godkjenner vedtektsforslaget ved akklamasjon.

[17:54] Vedtektsforslag 04: Spesifisere sekundær genfors v/ Anders
Robstad
Saken ble gjennomført før sak 3 pga tidsskjema og bedre flyt med tanke på planlagt
servering i pausen.

Anders presenterer:
● Bakgrunn

○ Etter tilbakemeldinger fra Organisasjonskollegiet etter de hadde sett over
noen av vedtektene våre ønsker vi å endre spesifiseringen av to
generalforsamlinger i året. En organisasjon kan ikke ha mer enn en
generalforsamling i året, men vi kan planlegge å avholde en sekundær
generalforsamling.

○ Derfor er dette forslaget bare en spesifisering av at generalforsamlingen som
holdes på våren er den ordinære forsamlingen vår, mens den på høsten er en
sekundær forsamling.

Spørsmål:
● Q: Hva skjer om denne ikke går i gjennom?

○ S: Har ingenting å si sånn egentlig.

Debatt:
● Ingen debatt.

Votering:
● Resultat: Forsamlingen godkjenner vedtektsforslaget ved akklamasjon.

[17:58] Vedtektsforslag 05: Debugmedlemmer kan ikke være med i HS
v/ Robin Lund Sadun og Carolina Gunnesdal.
Saken ble gjennomført før sak 3 pga tidsskjema og bedre flyt med tanke på planlagt
servering i pausen.

Robin og Carolina presenterer:
● Bakgrunn:

○ Både HS og Debug har tillitsroller, uten at disse rollene nødvendigvis
overlapper i f.eks personalsaker. Det er og visse ting som kommer til debug
som ikke trenger å dukke opp hos noen i Hovedstyret, og motsatt. Dette har
ikke vært en case tidligere, da Debug er en relativt ny ting og de som har
overlappet frivillig har permittert seg derfra. Vi ønsker at dette ikke skal være
opp til personen, da interessekonflikten uansett vil være der.

● Kommer til å se på tilfeller rundt andre stillinger i Online senere.

Spørsmål:



● Q: Siden det står under kandidat, må man fortsatt trekke seg fra vervet selv om man
ikke blir valgt inn i rollen.?

○ S: Nei du trenger ikke å permitteres for å kunne stille som kandidat.
○ I: Uklart om det var om det skulle gjelde før man kunne stille.

● Q: Er det andre steder dere kunne plassert en slik endring?
○ S: Vi vurderte å se om det skulle stå under debug, men fant det mest naturlig

å ha her siden man vil lete her når man søker HS-verv

Debatt:
● I: jeg syns det er veldig bra med vedtektsendring, men jeg tolker det som at

kandidaten må trekke seg fra vervet sitt. Det virker som det kan spesifiseres et annet
sted.

● I: Jeg tror vi er tjent med å spesifisere at “Dersom kandidaten vinner”.
● I: Jeg syns det er bra man trer av vervet i det man stiller som kandidat. Ser ingen

grunn til å skille kandidaten fra debug så tidlig som mulig
○ SR: Uenig i det, som kandidat har du ikke blitt valgt til noe som helst. Har

ingen gitt rolle
○ R: OM det blir sånn at de permitteres i det de stiller vil det føre til at folk ikke

tegner seg på listen, men heller velger å melde seg på generalforsamling.
● Oppklaring: Er det meningen å permitteres i det man stiller eller i det man blir valgt til

en rolle i Hovedstyret.
● !: Den opprinnelige intensjonen var fra det man ble valgt inn, men ser at man kan

tolke det som at kandidaten må trekke seg, men føler ikke det svekker forslaget.
● I: Jeg tenker at det er bra å få det inn i vedtektene så fort som mulig og heller få inn

en endring på neste generalforsamling.
● I: Jeg vil si meg enig i forslaget, jeg ser ikke på endringen som noe negativt. Debug

har annerledes opptak, gjennom anbefaling.
● !: Debug har annerledes opptak, de blir tatt opp før ordinære.
● I: Jeg er for, jeg tenker at uansett om man blir permittert tilsier ingenting at man ikke

kan bli med i Debug igjen om man ikke blir valgt. Hensikten er god, kan presiseres
bedre.

● Q: Blir man permittert eller går man av? Trenger oppklaring.
○ SR: Det står permitteres i saksforslaget.

● I: Slik jeg leser det er man permittert så lenge man står som kandidat og eventuelt
blir valgt inn. Og dette varer så lenge man er i rollen

● Q: Burde det endres i vedtektene for opptak i Hovedstyret, hva skjer når man blir
valgt inn?

● I: At ordlyden permitteres betyr jo at om man blir med i Hovedstyret, så har man
muligheten til å komme tilbake når man er ferdig i Hovedstyret.

● I: Jeg er enig i at det burde stå flere plasser, men dette er på detaljnivå.
● I: Forslaget er litt snevert og opp til tolkning. Man skjønner at man ikke er med i

debug om man blir valgt til HS.
● I: Det virker som at det er mye problemer med tolkningen, og det kommer til å bli

arbeid frem til neste genfors/høsten. Burde skrape dette forslaget og lage et bedre
forslag til neste generalforsamling.

Votering
● Resultat: Det avgjøres gjennom votering.



● Forslaget godkjennes gjennom votering. 70% av stemmetallene var for.

** [18:15] PIZZAPAUSE i 30 min**

[18:51] Vedtektsforslag 03: Overføre IT-ekskursjonens arbeidsoppgaver
til Bedriftskomiteen v/ Cathrine Libæk og Magnus Ouren
Cathrine og Magnus presenterer:

● Bakgrunn:
○ Itex er et arrangement som gir informatikkstudenter et viktig

konkurransefortrinn i letingen etter jobb. Itex er per nå arrrangert av
nodekomiteen Itex. De siste årene har rekrutteringen og interessen for å være
med å arrangere vært dårlig. Vi i bedkom ønsker å gjøre tiltak for å være med
på å sikre at Itex blir et solid arrangement og noe Online kan fortsette å tilby
våre medlemmer.

○ Vi i bedkom foreslår at Itex blir en av våre arbeidsoppgaver, fordi det faller inn
under vårt virke og formål. Det vil eksempelvis være lettere for oss å etablere
god erfaringsutveksling og sikre at dette er et produkt med høy kvalitet som vi
kan tilby Onlines samarbeidspartnere.

○ Dette vil medføre noen strukturelle endringer i hvordan bedkom arbeider.
Blant annet vil rollen som økonomiansvarlig bli vurdert. Her foreslår vi å
etablere en midlertidig økonomiansvarlig i bedkom for intervallet arbeidet med
Itex foregår. Utenom dette vil vi tildele ansvarsområder for Itex internt i
komiteen. I tillegg vil vi ta opp flere medlemmer for å sikre at arbeidsmengden
ikke blir for stor.

○ Det å legge ned en nodekomite skjønner vi sitter inne som en stor avgjørelse
og kan oppleves som stor og voldsom. Samtidig mener vi at dette likevel vil vi
bidra til at flere onlinere får muligheten til å ha verv i komite over en lengre
periode. Dette er med utgangspunkt i hvordan pågangen for Itex har vært de
foregående årene.

Spørsmål:
● Q: Hvis få eller ingen må stille til ITEX nå, hvordan tror dere det påvirker

engasjementet i bedkom om de tar oppgaven?
○ S: Vi mener det er stor forskjell mellom å ha ITEX som arbeidsoppgave vs.

komite, arbeidsoppgaver blir alltid tatt seriøst og gjennomført.
● Q: Har dere tenkt at økonomiansvarlig skal være fra bedkom?

○ S: Ja, det er naturlig at de økonomiske oppgavene også faller under bedkom.
Det gir også større mulighet for samarbeid med bedkom sin økans og kanskje
motivere den personen til å bli bedkomøkans etterpå.

● Q: Hvis dette går gjennom, hvordan blir overgangen?
○ S: Med tanke på at ting går gjennom bookingrunden (som arrangeres av

bedkom) så vil det være et tett samarbeid mellom bedkom og medlemmene i
ITEX.



● Q: Dere nevnte at dere vil ta opp flere medlemmer, har dere noen konkrete tall på
det?

○ S: Ser for oss å ta opp to til tre flere ekstra enn det vi gjør ordinært.
● Q: Hvorfor ta opp forslaget nå, mtp at vedtekter ikke endres før 1 oktober uansett?

○ S: Det er hovedsaklig slik at vi kan ta opp medlemmer allerede på høsten.
● Q: De forrige lederne var fagkommere, ekskluderer dere fagkom ved å fremme dette

vedtektsforslaget?
○ S: Det blir ikke et spørsmål om å ekskludere, men heller at vi gjør

arbeidsoppgaven så bra som mulig. Fag- og bedkom har mye samme
oppgaver, men ITEX faller mer under bedkom.

● Q: Er hovedgrunnen til saken at ITEX har for lav rekruttering?
○ S: Det er der diskusjonen har startet, HS forespurte tiltak fra bedkom og vi tok

en intern diskusjon. Vi mener det gjør det lettere for oss å selge både ITEX og
bedpres, siden bedkom har oversikt over interesse for både ITEX og bedpres.

● Q: Er det kommet inn kandidater på søknadsutsendelsen?
○ S: Det er valgt leder og nestleder nå, Sondre fra HS som nestleder og

Sebastian som leder.
Debatt:

“Fellesminne” blir tatt i bruk for at vi ikke skal gå i sirkel og alle vet hva som har blitt tatt opp,
som legger til rette for nye momenter

● I: Jeg er veldig imot forslaget. Det er feil å fjerne en komite fordi det er mer effektivt.
Det er en linjeforening, vi vil alle prøve nye ting.

○ R: Jeg er uenig i uenigheten. Jeg synes det er viktigere at folk som ikke har
eksisterende verv får mulighet til å få det, enn at folk med verv får verv nr. 2.

○ SR: Det åpent for at folk uten verv kan søke ITEX.
● I: Siste tre årene er det en eller to som ikke har hatt verv som har blitt med i ITEX.

Bedkom vil prøve å få flere folk uten verv inn i komite.
○ R: Burde se på hvorfor folk uten verv ikke søker i stedet.
○ R: Det er problem med promotering, om det er to eller tre som har blitt med

så er det litt tegn på at man ikke trenger erfaring fra før for å lage god ITEX.
● I: Stiller meg nøytral, men det er mange som pleier å søke verv når man starter og da

er ITEX et fint verv å kunne søke på etter et halvt år.
○ R: Det er allerede en arbeidsoppgave som er intensiv. De arbeidsoppgavene

som er tar relativt kort tid, ser ikke så mye hensikt i å sette ned en komité
allerede ett år i forveien.

● I: Itex er for 4-5 klasse, hensikten er at bedriftene skal verve de som har gått lenger
enn de i 1. klasse.

○ R: Tror jeg ble litt misforstått, mener ikke at 1. klassinger skal bli ITEX, men at
vi bør se mer på rekrutteringsprosessen.

● I: Syns det er rart at man tar en komite med lav rekruttering og legger den over i en
komite som har slitt med rekruttering.

○ R: Bedkom har ikke slitt med rekruttering, vi var bare nødt til å ta opp ITEX
sist gang forslaget ble tatt opp som lagde litt kluss i etterkant.

● I: All kontakt går gjennom bedkom, med unntak av ITEX der vi sender det videre til
de og dette er forvirrende for bedriftene som ikke vet hvem de skal kontakte.
ITEX-medlemmer kan gjøre ting - som er bad for onlines ansikt utad.



○ R: Det sies at det blir gjort feil om man ikke har erfaring fra før. En ny person i
bedkom kan gjøre samme feil.

○ SR: Nye i bedkom blir nøye fulgt opp av en fadder.
● I: Vi har veldig mange ting som skjer i Online som ikke går gjennom bedkom, det er

fortsatt mange andre steder det kan skje feil. Man kan se f.eks. i Tech Talks at det er
kanskje kommunikasjonen som kan jobbes på.

● I: jeg stiller meg enig i forslaget, det er tatt opp tidligere at vi skal gjøre tiltak mtp
strukturen. Bedkom har kontroll på dette arbeidet (ITEX), og det er naturlig at de tar
hånd om det.

● I: Jeg støtter også forslaget. Bedkom er hovedleddet mellom bedrifter og
linjeforeningen. Bedkom har allerede kontakt med mange bedrifter. Om bedkom tar
over ITEX sikrer det profesjonalitet mellom online og bedrifter.

● I: Er også for, jeg var med på Tech Talks og vi fikk bedriftsansvar kastet i fanget, og vi
visste ikke hva vi skulle gjøre. ITEX krever mye erfaringsoverføring og det slipper vi
om bedkom tar ansvaret.

○ R: Som nevnt på genVors så søker ikke man som bedriftskontakt i ekskom,
man vet hva man melder seg opp for i ITEX.

● Q: Jeg lurer på hva som skjer med de 3 medlemmene som blir tatt opp i bedkom.
○ R: Vi har sett på det tidligere, det vil hope seg opp med medlemmer. Det vil bli

en dynamisk tilnærming hvor vi tar opp etter behov.
● I: Det har blitt tatt opp flere ganger at det er et rekrutteringsproblem med ITEX, og

man stilles på lik linje når man blir tatt opp i bedkom. Faren for å ikke ha verv eller ha
muligheten til å bidra ser ikke jeg som reell.

○ R: Da det forutsetter at man ikke har verv fra før, kan bare ha verv i en komite
fra før, for at det skal være sant.

● I: Vi mener det er bedre å ta opp medlemmer på et lengre tidsperspektiv enn at man
er i komite i et par måneder.

● I: Jeg stiller meg litt skeptisk, igjen pga. Tech Talks, der merker vi at det kreves flere
av de eldre ekomitémedlemmene for å gjennomføre, ettersom det er de som har
erfaringen til det. Jeg ser for meg dette kan gå hardt ut over motivasjonen til eldre
komitémedlemmer i bedkom, når det er andre i  Online som kan engasjere seg.

○ R: Sånn personlig har jeg vært i både ITEX og bedkom samtidig. Det var
ganske mye å være med samtidig, om man har en arbeidsoppgave innad i
komiteen kan man følge opp oppgaven på en helt annen måte enn å ta
hensyn til en helt annen komite.

● I: Jeg mener at poenget om motivasjonen, så tror jeg det er bedre at
arbeidsoppgaven kommer fra at man har en motivasjon til det, enn at det kommer
som en forventning av bedkom å engasjere seg.

○ R: Er det ikke mye høyere forventning til å arrangere ITEX om bedkom må
gjøre det?

○ R: Apropo det med motivasjon, det er jo folk som har sittet i ITEX som har fått
motivasjon til å ta på seg andre verv etter ITEX.

○ SR: Når det kommer forespørsel fra ITEX til bedkom så er det ikke like
motiverende som om man tar på seg en arbeidsoppgave i komiteen.

● I: Noen av argumentene her går på at medlemmer med verv ikke nå får muligheten til
å engasjere seg i ITEX, da syns jeg det er viktigere at nye uten verv får muligheten til
å engasjere seg.



○ R: Jeg føler ikke at det er en styrke, men heller at svakhetene ved det er at
man fjerner muligheten for at folk får prøve noe nytt.

○ SR: Jeg påstår at å inkludere at mest mulig får mulighet til å engasjere seg
enn at de med erfaring kan få mer erfaring.

● I: Har dere tenkt på hva som skjer om samme folk i bedkom tar oppgaven år etter år,
slik at det aldri kommer nye til?

○ R: Som vi har nå så har vi en overlappende erfaringsoverføring, slik som på
bedcrawl, så det vil være en god naturlig overgang for å sikre kvalitet.

○ R: I mitt hode er det ikke et argument at de kan bli utbrent, bedkom tar godt
vare på sine medlemmer og de tar hensyn til deres ønsker når de fordeler
oppgaver.

● I: Det med å bli utbrent er ikke et problem, vi har flere omfattende arbeidsoppgaver
som går igjen hvert år, og har gode rutiner for å sikre motivasjon blant medlemmer.

● I: Det har vært mye snakk om at bedkoms økans allerede har stort ansvar, dersom
ITEX går under bedkom vil de få enda mer å gjøre.

○ R: Det ble tatt opp på bakgrunn av forslaget at det skal komme inn en
midlertidig økans under ITEX.

○ R: Jeg er for at bedkom skal ha to økanser enn én, men er fortsatt skeptisk.
Man må da se på at bedkom har to økanser i bankom der alle andre komiteer
har bare en.

● I: Jeg føler litt som ble nevnt i sta, det er mye fokus på effektivitet og mindre feil, men
kan vi ikke se på hvordan komiteene kan kommunisere og samarbeide bedre på
tvers enn å fjerne ITEX som nodekomité

○ R: Kjernesaken handler ikke om effektivisering, men heller at ITEX blir så bra
som mulig som vi kan tilby våre samarbeidspartnere.

○ R: Om bedkom og ITEX skal samarbeide tettere enn de gjør i dag, vil det
være at bedkom booker alt som har med bedrift og gjøre. Og resten av ITEX
vil sitte igjen med booking av fly, hotell og annet transport.

● I: Angående erfaringsoverføring så er ITEX, sett bort fra hotell og fly, 100% bedkom
sitt virke allerede.

● Q: Når man er på ITEX er det noe ansvar de fra ITEX har der nede? Må bedkom
bidra med folk der?

○ SR: Som ansvarlig fra Online så er det ikke så mye å gjøre, bedriften ordner
som regel det meste, det andre går egentlig under bedkom sitt virke.

● I: Økans for ITEX vil være en midlertidig rolle innad i komiteen som blir tatt når man
starter planleggingen av ITEX..

○ R: Sitter man som ITEX økans er ikke det gitt at man sitter i en kort periode,
fakturaer kan komme langt i ettertid, så hele arbeidet kan ta veldig lang tid.

○ R: Vi mener det er bedre at man er ITEX økans innad i bedkom, slik at om
man har etterarbeid så har man fortsatt mange støttespillere rundt seg i
komiteen selv om det er mye etterarbeid.

○ SR: Da vil det i så fall bli økans i ITEX sitte alene med fakturering, mens
under bedkom vil man ha mange man kan spørre om hjelp.

● I: Hvorfor skal vi fjerne en mulighet for midlertidige verv? Folk har varierende
mengder skolearbeid fra år til år, og ikke alle føler de passer til å ha verv hele
studietiden.

○ R: Til det første med midlertidig verv er jeg enig i premisset, flott mulighet å
kunne utfordre seg med bedriftsansvar, men engasjementet er ikke der. Til



det andre angående fadderrolle tilegner du da en i bedkom som må ta på seg
dobbelt så mye arbeid, det er ikke attraktivt.

○ R: Det ble nevnt at engasjementet ikke er der, det er ikke sånn at man ikke får
gjennomført.

○ SR: Dette med midlertidig verv, om man ser på det at det blir mindre
engasjement så fjerner dette muligheter for oss i 1 og 2 .klasse også.

● I: Vi kunne egentlig byttet ut ITEX med ekskom og samme argument gjelder. Man ser
samme problematikken under Tech Talks som man ser under ITEX. Det fjerner jo
potensielt to nodekomiteer som fjerner muligheter for å bli med i verv.

○ R: ekskom representerer egentlig ikke Online på tur, vi skal bare oppleve
næringslivet og universiteter i Europa. Vi er ikke ute etter arbeidsgivere, bare
etter å oppleve ny kultur.

○ R: Det er ganske stor forskjell på de allerede etablerte kontaktene vi har med
bedrifter i Norge og bedrifter i utlandet man besøker på ekskom.

● I: Jeg er enig i replikkene om ekskom, men syns sammenligningen er fin, lignende
opptak og struktur. Mange i ekskom har ikke verv i andre komiteer i Online

○ R: 3 er bedre enn ingen
● I: 3  i året i bedkom er bedre enn 3 i ITEX på 3 år.
● I: Det ble sagt at det blir jo gjennomført, men man så jo f.eks. i 2021 at bedkom måtte

ta over siden det var ingen som stilte. Det er også en trend at de som stiller gjør ofte
det for å hjelpe venner som allerede er der.

● I: Jeg har vært veldig splittet om vedtaket, men støtter den etter en lang diskusjon,
dette ligner veldig på Tech Talks, bare at man drar til Oslo og da tror jeg den burde
innlemmes under bedkom.

● I: Enig i at det er vanskelig å bestemme seg. Det er vedtatt at vi skal se på Onlines
organisasjonsstruktur, og det er ikke bærekraftig å legge alle som har kontakt med
bedrifter under bedkom.

● I: Det er ikke det at det er bedrifter, men at vi har erfaring og at det gjentatte ganger
viser seg at vi bli spurt om å sette av mye tid til å bidra med dette her, som gjør vårt
verv er mer uforutsigbart slik det er nå. Og nettopp derfor vi ønsker å ta opp flere til
høsten.

Votering:
● Resultat: Avgjøres gjennom votering.
● Vedtektsforslaget falt.



Fondets generalforsamling
Under kommer sakene som ble gått gjennom på fondets generalforsamling.

[19:57] Årsberetning ved fondstyret
● Endret på styredokumentet.
● Lagt til prinsipper Fondet vurderer søknader etter.
● Fondet skal vektlegge nye initiativer og prosjekter.
● Fondet skal i utgangspunktet ikke brukes til vedlikehold og drift.
● 2021/2022 var unntaksår der mange arrangementer ble mye dyrere enn budsjettert

for.
● Gjentagende arrangement og vedlikehold av utstyr skal tas gjennom den ordinære

budsjettprosessen.
● Det skal komme tydelig fram hvordan bevilgninger skal håndteres i årene etter.

Fondsstyret vil unngå søknader for vedlikehold av utstyr, fornyelse av lisenser o.l for
utstyr kjøpt med Fondets midler.

● Endelig fått satt opp Nordnet konto og begynt å investere.
● Kom oss inn på et forholdsvis gunstig tidspunkt.
● Vi er opp 6,69% allerede!
● En fastsatt sum skal investeres månedlig de neste 9 månedene i fem forskjellige

indeksfond, for å spre risikoen (Dollar Cost Averaging).

Saksforslag til fondet

● Utgår, ingen saksforslag

Vedtektsforslag til fondet
● Utgår, ingen saksforslag

Valg for fondet

[20:01] Valg av Onlinemedlem
Kandidater:

● Magnus Byrkjeland

Benking:
● Maiken blir benket, kan ikke bli benket på grunn av tidligere verv i hovedstyret.

Appell:
● Magnus holder appell.



Spørsmål:
● Q: Har du lest fondets styringsdokument?

○ S: Har skummet gjennom, men ikke satt meg veldig godt inni det.
● Q: har du investert i krypto? Gikk det bra eller ikke?

○ S: Ja, jeg er fortsatt i pluss.
● Q: Hva er ditt favorittfond?

○ S: Et Nordnet-fond.

Votering:
● Resultat: Magnus Byrkjeland godkjennes som Online-medlem ved akklamasjon.

[20:06] Valg av tidligere hovedstyremedlem
Kandidat:

● Ingen forhåndsstilte kandidater.

Benking:
● Maiken Lie

○ Godtar
● Karan Singh Sanhu

○ Takker nei.
● Anders Robstad

○ Takker nei.
● Robin Lund Sadun

○ Takker nei.
● Henrik Hegli

○ Har ikke lov.

Appell:
● Maiken holder appell.

Spørsmål:
● Q: Hva er favorittfondet ditt

○ S: DNB Grønn.
● Q: Om du hadde vært en kombo av to dyr, hvilke dyr?

○ S: Hund og Ku.
● Q: Har du erfaring med møter med banken?

○ S: Ja.
● Q: Bør vi gjennomføre kredittsjekk?

○ S: Neida, det skal gå fint.
● Q: Om vi hadde investert i hytte eller båt, hva hadde du valgt?

○ S: Hytte!

Votering:
● Resultat: Maiken Lie godkjennes til rollen som tidligere hovedstyremedlem i fondet

gjennom akklamasjon.



[20:10] Valg av Ridder
Kandidat:

● Thea Karin Fladby

Benking:
● Sindre

○ Takker nei.
● Milla

○ Takker nei.

Appell:
● Thea holder appell.

Spørsmål:
● Q: Hva er best av Samfundet og Online?

○ S: Online kommer jeg til å si da.
● Q: Om trikom hadde søkt om penger til bil som premie til movember hadde du

godkjent?
○ S: Nei.

● Q: Favorittfond?
○ S: Oljefondet.

Votering:
● Resultat: Forsamlingen godkjenner Thea Karin Fladby som rollen som ridder i fondet

gjennom akklamasjon.



Valg av Hovedstyret

[20:16] Valg av leder
Kandidat:

● Carolina Gunnesdal

Benkerunde:
● Sunniva

○ Svarer nei.
● Anders

○ Svarer nei.
● Mattis

○ Svarer nei.
● Brage

○ Svarer nei.
● Magne

○ Svarer nei.
● Are

○ Svarer nei.

Appel:
● Carolina holder appell.

Spørsmål:
● Q: Har du noe du ville gjort annerledes enn annen leder?

○ S: Erfaringsskriv fra kompileringen.
● Q: Hvordan vil du ta vare på de som ikke har styre-rep?

○ S: Nå er vi i gang med å sette opp en arbeidsgruppe [...]
● Q: Har du noen andre hjertesaker?

○ S: Trikom - trivsel, jeg har jo vært med der helt siden jeg startet. Det er en så
god gjeng og viktig arbeid. Psykisk helse er viktig for meg, også derfor jeg
hadde lyst til å være med i oppstartsfasen av debug. Det er viktig for meg, og
jeg vet at det er folk i Online som trenger det og skulle kanskje ha trengt det
enda tidligere.

● Q: Har du noen konkrete prosjekt du vil HS skal jobbe med?
○ S: Vi kan bli enda bedre på å følge opp og jobbe med bærekraftsmålene

knyttet til miljø.
● Q: Vi har et stort problem på A4 rundt plass til informatikkstudenter til å jobbe,

hvordan vil du løse dette?
○ S: Vil først og fremst holde kontakten med Anders som har snakket/snakker

med IDI angående dette. Er veldig uenig i utviklingen rundt plassituasjonen
som har utviklet seg.

● Q: Team Jelena eller Hailey Bieber?
○ S: Team Jelena, da jeg var stor Justin Bieber fan før.



● Q: Hvordan er den perfekte tacoen?
○ S: Upopulært svar: Uten tacokrydder

● Q: Kan du utdype på det?
○ S: Syns tacokrydder smaker for mye tacokrydder, det overdøver de andre

gode smakene.
● Q: Hvis du skulle ha vært to dyr slått sammen, hvilke to dyr?

○ S: Oter fordi de er lekne og holder hender når de sover pluss elefant som er
veldig kloke

Avslutningsord:
● Glemt av ordstyrer.

Votering:
● Carolina Gunnesdal velges inn som Leder av Online ved akklamasjon.

[20:27] Valg av nestleder
kandidater:

- Ida Matre

Benkerunde:
● Anders Robstad

○ Svarer nei.
● Sondre Kalberg

○ Svarer nei.
● Mattis Hembre

○ Svarer nei.
● Njål

○ Svarer nei.
● Sunniva Bjerke

○ Svarer nei.
● Mia

○ Svarer nei.
● Sander Ekanger

○ Svarer nei.
● Theodor

○ Svarer nei.
● Aurora

○ Svarer nei.
● Robin

○ Svarer nei.

Appell:
● Ida holder appell.

Spørsmål:
● Q: Hva synes du om ikke tacokrydder på tacoen

○ S: Er et must.



● Q: Hva gjør du om hovedstyret er på hyttetur og Carolina ikke vil ha tacokrydder på
tacoen?

○ S: Vi kan ta en avstemning på det og la flertallet bestemme.
● Q: Hva har du tenkt til å gjøre for å gjøre samarbeidet mellom deg og Carolina best

mulig?
○ S: Tror det handler om å snakke sammen og holde lav terskel for å ta

samtalen, ikke bare om gøye ting men og kjipe.
● Q: Har du noen hjertesaker eller noen drømmeprosjekter?

○ S: Jeg syns det er fint med den lave terskelen med å starte opp nye ting i
Online, digger muligheten folk har i dag og vil jobbe mer med det.

● Q: Nå blir det muligens et overtall av damer i HS, er dette en plan du har med
FeminIT?

○ S: Selvfølgelig.
● Q: Hvilke to dyr vil du være?

○ S: Den russiske spionhvalen Hvaldimir og King Kong.
● Q: Hva er din mening om Rufsen memes?

○ S: Elsker det, litt synd at Sondre gråter hver kveld. Det må han tåle.
● Q: Hvordan vil det være å være i Hovedstyret sammen med Sondre?

○ S: Vi har snakket om det før og har kommet fram til at det handler om å vite
hvilken hatt du har på når og være klar over rollene man har. Det er ikke og vil
sannsynligvis ikke bli siste gang vi samarbeider profesjonelt.

● Q: Hva ville du ha gjort annerledes enn den forrige nestleder?
○ S: Robin har gjort en kjempegod jobb, og lagt lista høyt. men det er en viss

HS-oppdatering kanal som ikke blir mye brukt.
● Q: Gleder du til å få ansvar for mailinglisten?

○ S: Det blir veldig gøy!! Heheh, neida, men jeg liker organisatorisk arbeid.
● Q: Hvor mange uleste mails har du?

○ S: 0, slettet alle!

Avsluttningsappell:
● Ida holdt avslutnigsappell.

Votering:
● Ida velges inn som Nestleder i Online ved akklamasjon.

[20:36] Valg av økonomiansvarlig
Kandidater:

- Johanna Wilmers

Benking:
● Sondre

○ Svarer nei.
● Henrik Hegli

○ Svarer nei.
● Mia

○ Svarer nei.
● Erik-David



○ Svarer nei.
● Mattis

○ Svarer nei.

Appell:
● Johanna holder appell.

Spørsmål:
● Q: Hvis online hadde fått overført 500k i morgen, hva ville du ha brukt de pengene

på?
○ S: Hadde prøvd å bruke det på onelinere som er i Online i dag. Kanskje gitt til

arrangerende komiteer.
● Q: Hvordan er ferdighetene dine på å presentere store kompliserte tall for en

forsamling?
○ S: Har aldri gjort det før, men kan sikkert lære med det.

● Q: Er du fargeblind?
○ S: Nei

● Q: Hvis du ser et bra finanstips på tiktok, vil du ta det videre inn i HS?
○ S: Kan vurdere det hvis jeg finner gode kilder.

● Q: Synes du tiktok er en god kilde?
○ S: Ehm, nei.

● Q: Hva vil du gjøre for å hjelpe styret med å ha så god innsikt som  mulig?
○ S: Ta det løpende og ha god kommunikasjon.

● Q: Tror du det blir vanskelig å se på økonomien gjennom et annet perspektiv enn
trikom?

○ S: Det blir annerledes, Online er veldig bedriftssenteret. Jeg har mest gjort
trikom-økonomi, men hatt litt med det å gjøre i velkom.

● Q: Hva er din favoritt valuta?
○ S: Norske kroner.

● Q: Hvis du skulle vært to dyr?
○ S: Hund og fugl.

● Q: Vi har jo per dags dato et godt samarbeid med TIHLDE og abakus når det
kommer til økonomi, hvordan vil du vedlikeholde det?

○ S: Synes det er viktig å ha god kommunikasjon med økansene i andre
komiteer. Vil kanskje videreføre det til et samarbeid med økanser i Abakus og
Tihlde.

Votering:
● Johanna velges inn som Økonomiansvarlig i Online ved akklamasjon.

[20:44] Valg av styremedlem fra trivselskomiteen (Dersom Carolina blir
leder)
Kandidater:

● Frida Eriksen Næss



Benking:
● Ivar

○ Svarer nei.
● Sebastian

○ Svarer nei.
● Mattis

○ Svarer nei.
● Per

○ Ikke til stede.
● Njål

○ Svarer nei.
● Jørgen Johannesen

○ Svarer nei.

Appell:
● Frida holder appell.

Spørsmål:
● Q: Du stiller kun for et halvt år siden representanter egentlig velges på høsten. Har

du noen tanker rundt det?
○ S: Det jeg synes er fint med å sitte i et halvt år er at det gjør at jeg kan få litt

følingen på det også ta et valg. Hvor er du om et år liksom?
● Q: Du er i ferd med å bli valgt som jente nummer fire til HS, nummer tre fra trikom.

Hva kan de andre komiteene lære av trikom for å fremdyrke så mange kvinnelige
talenter?

○ S: Jeg vil jo si at en fellesnevner i trikom er at vi er veldig inkluderende, vi er
en god gjeng med mange rare unike mennesker. Ikke alle er like og et bredt
spekter av folk.

● Q: Hva tenker du om svinnet som har vært i kiosken?
○ S: Det var jo litt usikkerhet om hvor mye svinn det var, men vi har faktisk

begynt å gjøre ordentlig tiltak for det. Vi skal slutte å kjøpe inn så mye wasa
knekkebrød, da det bare blir gitt bort. I tillegg til at vi skal føre hva som er
svinn og hva som blir stjålet. Vi jobber med det og det kommer ikke over
natta, men arbeidet er i gang.

● Q: Hvordan vil du unngå at trikom bare blir en vennegjeng med tanke på de som blir
valgt nå?

○ S: Føler ikke det har vært noe problem i trikom nå, så tror det kommer til å gå
fint.

● Q: Hvordan er det å være samboer med en annen i hovedstyret?
○ S: Vet ikke om vi er samboere, vi bor på forskjellige rom. Tror det kommer til å

gå fint, jeg og Johannes er gode venner som klarer å være seriøse.

Votering:
● Frida blir valgt inn som styrerepresentant for Trivselskomiteen ved akklamasjon.



Hovedstyret til Online Linjeforening består nå av:
● Leder: Carolina Gunnesdal
● Nestleder: Ida matre
● Økonomiansvarlig: Johanna Wilmers
● Styrerepresentant fra Arrangementskomiteen: Ingeborg Elly Skori-Holm
● Styrerepresentant fra Bedriftskomiteen: Magnus Ouren
● Styrerepresentant fra Drift- og utviklingskomiteen: Njål Sørland
● Styrerepresentant fra Fag- og kurskomiteen: Johannes Meldal
● Styrerepresentant fra Profil- og aviskomiteen: Sondre Stokke
● Styrerepresentant fra Trivselskomiteen: Frida Eriksen Næss

[20:50] Valg av valgkomiteen
Informasjon:

● Skal være tre stykker. Varer ett år. Man kan ikke stille til Hovedstyret mens man er i
valgkom.

Kandidater:
● Ingen forhåndsstilte kandidater.

Benking:
● Robin

○ Takker ja.
● Anders

○ Takker ja.
● Karan

○ Svarer nei.
● Sondre K

○ Svarer nei.
● Henrik Hegli

○ Takker ja.

Spørsmål:
● Q: Hvordan vil dere sikre at de dere velger inn ikke bare er tidligere bedkommere?

○ Robin: For det første liker jeg ikke bedkom, neida. Tror ikke det er noe
problem. Gjennom nestleder-rollen føler jeg at jeg har blitt kjent med mange
utenfor bedkom.
Anders: Har blitt kjent med mange utover bedkom, tror ikke det skal være noe
problem

○ Hegli: Det dem to sa. Samme.
● Q: Har dere noe erfaring med å jobbe sammen og har det funket bra?

○ Anders: Ja, har blitt noen timer. Har gått hipp som happ.
○ Hegli: Tror vi trenger grundig teambuilding på forhånd.



○ Robin: Nå skal kaste Anders under bussen, vi bor sammen og de siste to
ukene har han ikke gjort vaskeoppgavene sine.

● Q: Hver av dere er best i Smash?
○ Hegli: Er dårlig smak å stemme på seg selv, så må bli Anders.
○ Robin: Vil også si Anders. Hegli har spilt i 4 år, jeg i 6 måneder og jeg knuser

han.
○ Anders: Robin.

● Q: Er planen nå å rekruttere fra Snurrix?
○ Robin: Nah.
○ Anders: Er ikke så mange igjen, så nei.
○ Hegli: Nei, udugelig gjeng.

Votering:
- Anders, Robin og Henrik velges inn som medlemmer av Valgkomiteen ved

akklamasjon.

Godkjennelse av komitéledere

[21:13] Godkjenning av komitéleder fra applikasjonskomiteen
- David Lekve godkjennes ved akklamasjon.

[21:10] Godkjenning av komitéleder fra arrangementskomiteen
- William Bie godkjennes ved akklamasjon.

[21:11] Godkjenning av komitéleder fra backlog
- Milla godkjennes ved akklamasjon.

[21:12] Godkjenning av komitéleder fra bank- og økonomikomiteen
- Brinje Godkjennes ved akklamasjon.

[21:09] Godkjenning av komitéleder fra bedriftskomiteen
- Ingrid godkjennes ved akklamasjon.

[21:09] Godkjenning av komitéleder fra drifts- og utviklingskomiteen
- Mats Jun Larsen godkjennes ved akklamasjon.

[21:12] Godkjenning av komitéleder fra fag- og kurskomiteen
- Sara Seeberg-Rommetveit godkjennes ved akklamasjon.



[21:11] Godkjenning av leder av Females in IT
- Hanna Vestvik godkjennes ved akklamasjon.

[21:11] Godkjenning av komitéleder fra Online Idrettslag
- Erik Menkin Lysfjord godkjennes ved akklamasjon.

[21:10] Godkjenning av komitéleder fra profil- og aviskomiteen
- Markus Johansen godkjennes ved akklamasjon.

[21:12] Godkjenning av komitéleder fra trivselskomiteen
- Ida Tandberg godkjennes ved akklamasjon.

[xx:xx] Godkjenning av leder av Debug
Blir godkjent senere på ekstraordinær generalforsamling.

[21:15] Utdeling av Lang og tro tjeneste
Lang og tro tjeneste deles ut til følgende personer:

● Siri Arnesen
● Felix Berner
● Helena Dypvik Skants
● Maiken Lie
● Cathrine Libæk
● Karen Seim Midtlien
● Victoria Kallerud
● Hanna Meland Vestvik
● Anna Andresen
● Julian Grande
● Thomas Hasvold
● Ivar Hembre
● Karan Singh
● Rebecca Ruud
● Ruben Kobbeltvedt
● Sunniva Bjerke
● Torstein Kristiansen Olsen
● Robin Lund Sadun
● Christian Sørli
● Håkon Groven
● Mia Bjørndal
● Njål Sørland
● Steffen Hæren



● Victoria Biering
● Magne Slåtsveen
● Runar Johnsen
● Sondre Stokke
● Carolina Gunnesdal
● Hallvard Andersen

[21:17] Evaluering
● 169: Syns det er veldig kult å se at det å splitte genfors i to faktisk har funket.

Vanligvis hadde forsamlingen slutten om 3-4 timer. Deilig å være ferdig før 22.
● 100: Kudos til ordstyrere som har gjort en super jobb!
● 113: Hva skjedde med godkjenning av debugleder?

○ 163: Ikke funnet kandidater, skjer ved ekstraordinær generalforsamling i løpet
av vårsemesteret.

● 132: Mye bra diskusjoner.
● 163: Tusen takk til alle som har stilt til verv. Kjempebra at så mange stiller opp og er

aktive.
● 139: Veldig bra tidsbruk og at det er masse debatt før saker blir stemt ned.
● 100: Veldig bra oppmøte i dag. Vi har alt fra 1-5. klassinger her. Dritkult at så mange

er her, takk for det.
● 269: Kjempebra jobbet og saklige diskusjoner.
● 117: Kudos til hovedstyret som lagde en bra og realistisk dagsorden.
● Ordstyrer: Gått ganske smud. Gøy å være ordstyrere for dere. Anders, eller de som

har gjort forberedelsene, har gjort en god jobb. Veldig behagelig for oss som kommer
utenfra. Både ryddige og saklige diskusjoner, og dere har unngått å gå i ring. Iselin
har hjulpet meg mye, så takk til deg. Dere er innimellom litt morsomme, så det er
greit når det er et så langt møte. Takk til tellekorpset. Veldig kjekt å ordstyre når dere
sier det dere mener. Hvis det er helt stille i diskusjoner er det ikke like gøy.

Nye leder går ned for å heve møtet.

Carolina avslutter møtet:
● Først og fremst vil jeg takke alle Onlinere som er her i dag, for at dere ville komme på

generalforsamling. Og må takke de flotte ordstyrerne vi har hatt. Og med det hever
jeg møtet! *Dunk*

Møte hevet kl: 21:24


